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OBEC   L A D A 

 

Z á p i s n i c a 

 

z 8. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Lada konaného  dňa 

09.11.2023 o 18:00 hod. v zasadačke Obecného úradu v Lade 
 

 

Prítomní:  

Poslanci: PhDr. Ingrid Doležalová, Daniel Ferenc, Slávka Kočišová, Mgr. Františka 

Mihoková, Eva Novotná, Pavol Talian, Dávid Vargovčík 

Ďalší prítomní: Ing. Eva Harsághy, hlavná kontrolórka 

                         Mária Gállová, zamest. obce  

Verejnosť: podľa prezenčnej listiny  

 

1. Otvorenie 8. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila a viedla PhDr. Ingrid Doležalová, zástupkyňa 

starostu obce z dôvodu neprítomnosti starostu obce na zasadnutí OcZ.  V úvode privítala 

všetkých prítomných.  Konštatovala, že počet prítomných poslancov je 7 a obecné 

zastupiteľstvo je uznášania schopné. 

 

2.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

P. Doležalová navrhla za zapisovateľku M. Gállovú, za overovateľov zápisnice Mgr. Františku 

Mihokovú a Pavla Taliana. 

 

3. Schválenie programu 8 . zasadnutia obecného zastupiteľstva    

P. Doležalová predložila poslancom obecného zastupiteľstva na schválenie návrh programu 8. 

zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

 

Zverejnený návrh programu: 

1. Otvorenie 8. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu 8. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

4. Prerokovanie projektu „Obnova historickej budovy ZŠ, MŠ – stavebné úpravy (zvýšenie 

energetickej náročnosti budovy) na pozemku KN C parc. č. 286, 285/2 v k. ú. Lada“ 

5.  Záver 
 

Hlasovanie: 
Prítomní: 7 PhDr. Ingrid Doležalová, Daniel Ferenc, Slávka Kočišová, Mgr. Františka 

Mihoková, Eva Novotná, Pavol Talian, Dávid Vargovčík 

Za: 7 PhDr. Ingrid Doležalová, Daniel Ferenc, Slávka Kočišová, Mgr. Františka 

Mihoková, Eva Novotná, Pavol Talian, Dávid Vargovčík 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 
P. Doležalová sa opýtala poslancov, či chce niekto doplniť program rokovania. 

P. Mihoková navrhla doplniť program rokovania OcZ o body Rôzne a Interpelácie. 

 

Schválenie programu rokovania 8. zasadnutia obecného zastupiteľstva: 
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Uznesenie č. 93/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Lade 

schvaľuje 

 

zmenu programu doplnením bodov 5. Rôzne a 6. Interpelácie.  

 

Schválený program rokovania: 

1.  Otvorenie 8. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu 8. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

4. Prerokovanie projektu „Obnova historickej budovy ZŠ, MŠ – stavebné úpravy z dotácie 

Environmentálneho fondu – zvyšovanie energetickej účinnosti existujúcich verejných 

budov s dôrazom na ochranu ovzdušia na pozemku KN C parc. č. 286, 285/2 v k. ú. Lada“ 

5. Rôzne 

6. Interpelácie 

7. Záver 

 

Hlasovanie: 
Prítomní: 7 PhDr. Ingrid Doležalová, Daniel Ferenc, Slávka Kočišová, Mgr. Františka 

Mihoková, Eva Novotná, Pavol Talian, Dávid Vargovčík 

Za: 7 PhDr. Ingrid Doležalová, Daniel Ferenc, Slávka Kočišová, Mgr. Františka 

Mihoková, Eva Novotná, Pavol Talian, Dávid Vargovčík 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 
4.Prerokovanie projektu „Obnova historickej budovy ZŠ, MŠ – stavebné úpravy z dotácie 

Environmentálneho fondu – zvyšovanie energetickej účinnosti existujúcich verejných 

budov s dôrazom na ochranu ovzdušia na pozemku KN C parc. č. 286, 285/2 v k. ú. Lada“ 

P. Doležalová informovala poslancov, že obec sa zapája do tejto výzvy. Privítala Ing. Petra 

Paľu, ktorý spracuje žiadosť o dotáciu, aby predstavil v stručnosti výzvu v súvislosti 

s rekonštrukciou budovy bývalej ZŠ na MŠ. Predpokladaný rozpočet na obnovu historickej 

budovy základnej školy je 426 786,04 € + náklady na oprávnené výdavky. Je potrebné 

uznesením schváliť spolufinancovanie tohto projektu vo výške 1% z celkovej výšky projektu a 

zaradiť do návrhu pripravovaného rozpočtu na rok 2024. Termín na podanie žiadosti na 

Environmentálny fond je do 11.12.2023. 

P. Paľa oznámil poslancom, že ho oslovil starosta obce. Dňa 6.11.2023 sa zúčastnil rokovania 

na obecnom úrade,  kde bol informovaný o projekte a spolu  s projektantom Ing. Kačalom 

rozprávali o rôznych možnostiach a alternatívach. Oprávnenými výdavkami v rámci 

Envirofondu sú: zateplenie obvodových stien, zateplenie a výmena strechy, výmena 

otvorových konštrukcií (okná, dvere), zateplenie najnižšieho a najvyššieho podlažia. 

Doplnkové aktivity – vytváranie miest pre hniezdenie chráneného živočícha. Neoprávnené 

výdavky sú: výmena a modernizácia zdroja tepla, rekuperácia, výmena svietidiel, opatrenia 

zabraňujúce prehrievaniu budov, vonkajšie žalúzie, zelené steny, zachytávanie dažďovej vody, 

dažďová záhrada. P. Paľa odporučil sa do tejto výzvy zapojiť aspoň s oprávnenými výdavkami,  

resp. je to na zvážení poslancov, či chcú podať projekt celý a neoprávnené výdavky (vnútorné 

priestory budovy) realizovať z vlastných zdrojov alebo sa zapojiť do iných výziev ak budú. 

Povinnou prílohou žiadosti sú: stavebné povolenie, projektová dokumentácia, rozpočet, 

stanovisko Štátnej ochrany prírody. Ďalšou možnosťou by bolo zapojiť sa do výzvy v 

rámci operačného programu Slovensko, v ktorej by malo byť viacej oprávnených 

neenergetických nákladov. Výzva by mala vyjsť v januári budúceho roka. P. Paľa navrhol 
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zapojiť sa do výzvy z envirofondu s energetickými aktivitami a pokiaľ by vyšla v januári výzva 

z operačného programu Slovensko zapojiť sa aj do tejto.  

Oprávnenými výdavkami sú aj náklady na projektovú dokumentáciu do výšky 5% z celkových 

nákladov na stavbu a náklady na výdavky spojené s verejným obstarávaním taktiež do výšky 

5%. 

P. Mihoková sa opýtala či nie je podmienkou, že ak žiadame o dotáciu z jednej výzvy, 

nemôžeme sa zapojiť do inej. 

P. Paľa povedal, že projekt nemôžeme financovať z dvoch zdrojov, ale pokiaľ nepodpíšeme 

zmluvu a nezrealizujeme stavbu, tak sme nič neprijali. Záleží aká bude výzva z operačného 

programu Slovensko.  

Hlasovaním bolo schválené  spolufinancovanie projektu do výšky 1% z celkovej výšky 

podávaného projektu. 

 

Uznesenie č. 94/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Lade 

 

schvaľuje 

 

a) podanie žiadosti o poskytnutie podpory formou dotácie z Environmentálneho fondu v 

rámci výzvy Zvyšovanie energetickej účinnosti existujúcich verejných budov s dôrazom 

na ochranu ovzdušia (L) pre projekt: „Obnova historickej budovy ZŠ, MŠ v obci Lada – 

stavebné úpravy“ 

 

b) spolufinancovanie projektu vo výške 1% z celkového rozpočtu projektu a odporúča 

starostovi obce, aby táto suma bola zahrnutá do návrhu rozpočtu na rok 2024. 

 

Hlasovanie: 
Prítomní: 7 PhDr. Ingrid Doležalová, Daniel Ferenc, Slávka Kočišová, Mgr. Františka 

Mihoková, Eva Novotná, Pavol Talian, Dávid Vargovčík 

Za: 7 PhDr. Ingrid Doležalová, Daniel Ferenc, Slávka Kočišová, Mgr. Františka 

Mihoková, Eva Novotná, Pavol Talian, Dávid Vargovčík 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

5. Rôzne 

V tomto bode p. Doležalová informovala poslancov o pripravovaných podujatiach 

v najbližšom období: 

8.12. – uvítanie detí do života 

9.12. – Mikuláš (pre deti od 0-12 rokov) 

20.12. – vianočná besiedka, ktorú organizuje MŠ (o 15:30 h v Kultúrnom dome) 

a ďalšie: adventný punč, Silvester, aktivity v budove bývalej školy s cieľom prilákať aj seniorov 

 

6. Interpelácie 

P. Ferenc sa opýtal čo nám ešte chýba k projektu. P. Doležalová – chýba nám stavebné konanie, 

stanovisko ŠOP a súhlasy dotknutých osôb. 

P. Novotná navrhla zverejňovať zvukové záznamy zo zasadnutí OcZ. P. Doležalová povedala, 

že to navrhovala už skôr. Upozornila, že ak v diskusii budú menovaní občania, ich mená 

treba anonymizovať.  

P. Doležalová oznámila, že:  
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- nie sú informácie v akom stave je projekt kanalizácie, projekt na výstavbu chodníkov (máme 

vydané stavebné povolenie na chodník k Trnkovu), v akom stave je projekt na chodník k Š. 

Porube 

- občania môžu podávať podnety k územnému plánu (odbornému oznámeniu na úradnej tabuli 

občania nerozumejú), navrhla vypracovať jednoduché oznámenie a rozniesť občanom do 

poštových schránok, požiadať starostu obce o sprístupnenie zasadačky OcÚ vo večerných 

hodinách po pracovnej dobe a umožniť občanom obce, aby prišli podávať podnety osobne. 

Občania budú mať možnosť nazrieť do starého územného plánu a informovať sa.  

 

8. Záver 

P. Doležalová poďakovala všetkým prítomným za účasť. Zasadnutie bolo ukončené o 18:25 

hod. 

 

 

Zapísala: Mária Gállová                         _____________________ 

 

Overovatelia:  Mgr. Františka Mihoková      _____________________ 

 

                        Pavol Talian                           _____________________ 

 

 

 

 

                                ________________________ 

                PhDr. Ingrid Doležalová 

                zástupkyňa starostu obce 


